
Gulcsik Vilmos  
képviselői beszámoló 2023 január – 2024 május 
  
A 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2) bekezdés k) pontja szerint az önkormányzati 
képviselő köteles kapcsolatot tartani a választópolgárokkal, akiknek évente legalább egy 
alkalommal tájékoztatást nyújt képviselői tevékenységéről. 
  
A hivatkozott törvényi rendelkezés nélkül is fontosnak tartom a lakosokkal való 
kapcsolattartást. Hiszek a személyes kapcsolatokba, így írásos beszámoló mellett a következő 
hetekben is keresni fogom a lehetőséget, hogy találkozhassak Önökkel. 
 
Ez az időszak is sok eseménnyel telt, hol könnyebb, hol nehezebb témákkal járt. A képviselői 
munkám mellett a pénzügyi bizottság elnöki feladatait is elláttam. Ezekről sokat lehetne 
beszéni, de röviden pontokba szedem: 
 
Költségvetés 
Az év eleje nehezen indult, költségvetés elfogadása, ahol ingatlan eladás is be volt tervezve. 
Szerencsére erre nem volt végül szükség és év végével ez ki is került a költségvetésből, de sok 
nehéz pillanatot okozott számunkra. A költségvetés elfogadása sok áldozattal járt.   
 
Feszült hangulat 
Nem sokkal később képviselő társamat ért támadások miatt, úgy döntött, hogy lemond 
tisztségéről, ami szintén megrázta a testületet. Ezt követően a hivatali dolgozok és a képviselő 
testület között feszült hangulat uralkodott. 
 
Határréti tó 
A Határréti tó mellett tervezett beruházás miatt civilek által összehívott személyes találkozóra 
elmentem és nyílt párbeszédet folytattam. Azt gondolom, hogy Csobánkát képviselem, de 
szükséges nyíltan beszélni a szomszédjainkkal. Azóta több lakossági fórum és képviselői 
testületi ülés is lezajlott, de a téma még nem lett lezárva. 
 
Bölcsőde 
Bölcsődei nyitáson büszkén vettem részt, ahol 5 éves kislányom első fellépését nézhettem 
végig. Büszke apuka voltam/vagyok. Biztos vagyok benne, hogy sok családnak segítséget fog 
jelenteni a két csoportszobás bölcsődénk. 
 
Rászorult megsegítése 
A szociális ügyintéző jelzésére segítettem egy rászorultnak a szociális tűzifa feldarabolásában.  
 
Adórendelet 
Adóváltozásokkal kapcsolatos változások és a félresiklott tájékoztatás sok ember életében 
nehézséget okozott. Ekkor több lakos kért tőlem segítséget, amit a legjobb tudásommal 
próbáltam ellátni. Amikor a hivatal vezetője nem tudott számomra kielégítő választ adni, úgy 
döntöttem, hogy felkeresem a főispánt állásfoglalás kapcsán. Válaszukat 5 hónappal később 
kaptam meg. 
 
 



 
Dunakanyar Kincsei Vidékfejlesztési Egyesület 
Az egyesület alapító tagja lettem. Ennek az oka részben az, hogy képviselőként késve kaptunk 
tájékoztatást erről a kezdeményezésről polgármesterünktől. Én szerettem volna képviseltetni 
magunkat, így aktív tagja lettem az egyesületnek. Az egyesület célja, helyi fejlesztési stratégia 
készítése és helyi szükségletek kielégítését célzó projektek kezdeményezése és finanszírozása. 
 
Közvilágítás 
Évek során több alkalommal volt már téma, ami különböző okoknál fogva mindig el lett 
halasztva. Amikor tájékoztattak, hogy a megemelt normatív támogatás terhére megvalósítható, 
azonnal munkába lendültünk. Ez annyit jelent, hogy saját forrásból kellett megvalósítani. A 
megvalósítás a főutat érintette, de kész tervek vannak a mellékutakra is. Talán ez a projekt, ami 
leginkább köthető a képviselői munkámhoz. Egyrészről büszke vagyok rá, másrészről pedig 
szégyellem, hogy eddig a teljes település korszerűsítése még nem történhetett meg. 
 
Etikai vizsgálat  
Javasoltam Etikai vizsgálat lefolytatását, az etikai kódex és kommunikációs szabályzatunk 
pontjaira hivatkozva, amit a Polgármesteri hivatal folytatott le saját dolgozójukkal szemben 
melyet eredménytelennek állapított meg. 
 
Játszótér karbantartás 
Mivel a költségvetésünkben a karbantartási munkákra kevés összeg maradt, így önkéntesekkel 
és a festékbolt kedvezményével karbantartási feladatokat láttunk el. A munka jól sikerült és a 
munkát a választás után is folytatni fogjuk az önkéntes csapattal. 
 
Fegyelmi eljárás 
A fegyelmi eljárással kapcsolatban szükségesnek láttam külsős, pártatlan szakember bevonását, 
hogy szakmai tanácsot adjon, mert a vádaskodások megrendítették a bizalmamat. 
  
Önálló képviselői indítvány 
Bár a testület szándéka egyértelmű volt a témában, mégsem történt előrelépés, így önálló 
képviselő indítványt nyújtottam be az óvodavezető újraválasztása kapcsán, amit a 2023. évi LII. 
törvény a pedagógusok új életpályájáról, 37. § [Pályáztatás] (1) pontja szabályoz. Az 
eredményéről a következő ülésen döntünk. 
 
Orvosi ügyelet 
Országgyűlési képviselőasszonnyal több ízben is egyeztettem településünket érintő fontos 
témákról. Talán a legfontosabb volt az orvosi ügyelet átalakulása. Lehetőségeink, határidők és 
a civil kezdeményezések.  
 
Településképi rendelet 
Mindig is fontosnak tartottam, hogy csak olyan rendeletet alkossunk, amit be is tudunk tartatni. 
Nem támogattam a kerítésekkel kapcsolatos további korlátozásokat. Ez a téma a testületi 
tagokat is megosztotta, végül nem került elfogadásra. 
  



 
Választási esélyegyenlőség 
Választások kezdetekor mikor esélyegyenlősség sérelmét éreztem, megfogalmaztam levelem, 
amit a Helyi Választási Bizottság vizsgált, de nem adott helyt. Így a Területi Választási 
Bizottsághoz fordultam. Bár induló vagyok, de ezt az érintettségemet külön nem jelöltem meg, 
ezért a Területi Választási Bizottság vizsgálat nélkül elutasította a beadványomat. Tekintettel 
arra, hogy más beadványba elismerték az esélyegyenlőség megsértését, a saját beadványomra 
érkezet válasz fellebbezésének már nem láttam értelmét.  Fontos, hogy ennek nincs olyan 
kimenetele, hogy érvényteleníti mások jelölését. A célom az esélyegyenlőség volt. 
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